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Rada Miejska w Choszcznie
ul. Wolności 24

73-200 C H O S Z C Z N O
tel. 095 7652731 PROTOKÓŁ NR XXIl2016

Z przebiegu XXI sesji Rady Miejskiej w Choszcznie,
która odbyła się 21 grudnia 2016 r. w Ośrodku Sportowo - Wypoczynkowym

w Choszcznie ul Sportowa 1.

W sesji uczestniczyło 18 radnych. Skład ustawowy Rady - 21 osób.
Nieobecni radni: Teresa Kasior, Paweł Nahorski, KrzysztofPołomski.
Porządek sesji.

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej.
3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:

- druk nr 169 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Choszczno na rok 2017,
- druk nr 170 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy
Choszczno na lata 2017 - 2030,
- druk nr 177 w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej na rok
2017,
- druk nr 178 w sprawie zmian budżetu Gminy Choszczno na rok 2016,
- druk nr 179 w sprawie nadania statutu Biuru Obsługi Szkół Samorządowych w
Choszcznie.

4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady
Miejskiej.

5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Wolne wnioski i informacje.
7. Zakończenie obrad.

Przebieg sesji:
Ad 1. P. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej w Choszcznie o godzinie
14:00 otworzył obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Choszcznie. Przywitał radnych Rady
Miejskiej, pana Roberta Adamczyka Burmistrza wraz z pracownikami, zaproszonych gości,
sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli.
Głos zabrał radny Stefan Szemlij o zwyczaju przekazania betlejemskiego światełka pokoju.
Harcerze przekazali światełko panu Robertowi Adamczykowi Burmistrzowi Choszczna i
panu Bogusławowi Szymańskiemu Przewodniczącemu Rady Miasta.
Pan Burmistrz w imieniu pani Grażyny Anny Sztark Senator Rzeczypospolitej przekazał
nauczycielom i uczniom dyplomy i upominki. Senacka Komisja Kultury i Środków Przekazu
zorganizowała konkurs "Obrazki Sienkiewicza" w którym brały udział dzieci z naszych szkół
i one zostały wyróżnione przez panią Senator.
Dalej pan Bogusław Szymański Przewodniczący Rady stwierdził na podstawie listy
obecności, że w obradach uczestniczy 18 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania
prawomocnych uchwał. Do liczenia głosów poprosił radnego p. Jerzego Miładowskiego,
który wyraził zgodę.
Ad 2. W kolejnym punkcie porządku radni przyjęli protokół z XX sesji bez odczytywania -
18 głosami "za".
Ad 3. W punkcie rozpatrywania projektów i podejmowania uchwał objaśniane były i
podejmowane uchwały na drukach:
- druk nr 169 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Choszczno na rok 2017 omówiła pani
Skarbnik i w imieniu pana Burmistrza wprowadziła autopoprawki, które w formie papierowej
zostały rozdane radnym. Pani Skarbnik podała radnym zmiany w uzasadnieniu do uchwały.
Pani Barbara Król odczytała pozytywną opinię z Regionalnej Izby Obrachunkowej o
projekcie budżetu na 2017 rok.
W dyskusji głos zabierali:
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- radny Jerzy Gumuliński, który poinformował o trudnościach jakie widzi w budżecie na 2017
rok, radny zdaje sobie sprawę że rosną wydatki, które są coraz większe i potrzebne są środki
finansowe, których brak. Nie jest zadowolony z tego budżetu, ale podniesie rękę za uchwałą
budżetową,
- radna Beata Mitera zabrała głos w imieniu Klubu Radnych "Nasza Gmina" i
poinformowała, że członkowie Klubu będą głosować za budżetem,
- radna Anetta Bikowska w imieniu Klubu radnych Centrum Samorządowe "Odrodzenie"
poinformowała, że radni z Klubu pozytywnie opiniują projekt budżetu na 2017 rok i będą
głosować za uchwaleniem budżetu,
- pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna odniósł się do projektu budżetu i zwrócił
uwagę, że budżet ma takie zmiany, aby były najmniej dokuczliwe dla naszych mieszkańców,
- radny Stefan Szemlij powiedział, że jest to budżet możliwości a nie marzeń, brakuje mu
inwestycji ulicy Grunwaldzkiej, ale jeśli znajdą się pieniądze zewnętrzne to liczy na zmiany
w budżecie i remont tej ulicy. Więcej osób nie zabierało głosu. Dyskusja została zamknięta.
Radni 18 głosami "za" uchwałę podj ęli. Uchwała Nr XXIl172/2016.
- druk nr 170 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Choszczno na
lata 2017 - 2030, omówiła pani Barbara Król Skarbnik Gminy. W imieniu pana Burmistrza
wprowadziła autopoprawkę w podstawie prawnej projekty uchwały i w załączniku. Pani
skarbnik odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej, która jest pozytywna. Dyskusji
nie było. Radni 18 głosami "za" uchwałę podjęli. Uchwała Nr XXIl173/2016.
- druk nr 177 w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej na rok 2017.
Kolejno przedstawiano propozycję planów pracy poszczególnych Komisji. Przewodnicząca
Komisji nona Kozubska w imieniu Komisji Budżetu i Finansów, Przewodniczący Komisji
Bogusław Znaczko w imieniu Komisji Infrastruktury i Gospodarki, Przewodniczący Komisji
Jerzy Miładowski w imieniu Komisji Wsi i Rolnictwa, Przewodniczący Komisji Stefan
Szemlij w imieniu Komisji Oświaty i Kultury. Dyskusji nie było. Radni 18 głosami "za"
uchwałę podjęli. Uchwała Nr XXIl174/2016.
- druk nr 178 w sprawie zmian budżetu Gminy Choszczno na rok 2016 omówiła pani
Skarbnik informując, że projekt był przedstawiany na posiedzeniach wszystkich Komisji i
nikt uwag nie wniósł. Dyskusji nie było. Radni 18 głosami "za" uchwałę podjęli.
Uchwała Nr XXII175/2016.
- druk nr 179 w sprawie nadania statutu Biuru Obsługi Szkół Samorządowych w Choszcznie.
Projekt przedstawił pan Burmistrz Robert Adamczyk wprowadzając autopoprawkę w
podstawie prawnej. Dyskusji nie było. Radni 18 głosami "za" uchwałę podjęli.
Uchwala Nr XXIl176/2016.
Ad 4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady Miejskiej
radni przyjęli bez uwag.
Ad 5. Interpelacje i zapytania radnych.
Radny Jerzy Gumuliński złożył interpelację w sprawie uporządkowania przejścia dla pieszych
przy Murze Południowym.
Ad 6. Wolne wnioski i informacje.
Radny Jerzy Gumuliński podziękował instytucjom i osobom, które włączyły SIę w
organizację turnieju badmintona "Wieśkowe lotki".
Ad 7. Wobec wyczerpania porządku obrad p. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady
Miejskiej w Choszcznie złożył życzenia świąteczne i noworoczne zamykając obrady XXI
sesji Rady Miejskiej w Choszcznie dziękując wszystkim za udział.
Sesję zakończono o godzinie 15:30.
Protokołowała Anna Fic- Łasowska.
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